

9 January 2025

9 يناير 2025

Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين**
ادارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: NMDC Group Awarded \$1.136 Billion Contract for Offshore Pipeline Project in Taiwan**الموضوع: حصول «ان ام دي سى جروب» على عقد قيمة 1.136 مليار دولار لمشروع خطوط أنابيب بحرية في تايوان**

We are pleased to inform you that "NMDC Group" has been awarded a contract by "Taiwan Power Company" (Taipower), through **NMDC Energy** in partnership with **NMDC Dredging and Marine**, both subsidiaries of the group.

يسعدنا إخباركم بأن "ان ام دي سى جروب" حصلت على عقد من "شركة تايوان للطاقة" (Taipower)، من خلال شركة «ان ام دي سى إينيرجي» بالشراكة مع «ان ام دي سى دريدجنج اندر مارين» التابعان للمجموعة.

NMDC Dredging and Marine and **NMDC Energy** will be responsible for the design, construction, and installation of offshore pipelines at depths ranging from 10 meters to 55 meters. These pipelines will extend between the cities of Taichung and Tongxiao on Taiwan's western coast. The scope of work includes connecting the pipeline from the shoreline to the offshore area, covering a distance of approximately 1,000 meters between the offshore section and the point where the pipeline reaches the land. Additionally, the project involves dredging works of approximately 6 million cubic meters, demonstrating the group's capability to handle large-scale projects. This success is attributed to the group's integrated and multidisciplinary approach to managing and executing complex mega-projects across all aspects, including engineering, procurement, and construction.

وستكون «ان ام دي سى إينيرجي» مع «ان ام دي سى دريدجنج اندر مارين» مسؤولين عن تصميم وبناء وتركيب خطوط أنابيب بحرية على أعمق تراويخ من 10 أمتار إلى 55 متراً، تمتد بين مدينتي تايشونغ وتونغشiao على الساحل الغربي لتايوان، بما في ذلك تنفيذ الأعمال الخاصة بتوسيع خط الأنابيب بين الشاطئ والمنطقة البحرية، على مسافة تبلغ نحو 1,000 متر بين الجزء البحري والنقطة التي يصل فيها خط الأنابيب إلى اليابسة، وأعمال التجريف لحوالي 6 ملايين متر مكعب مما يؤكد على قدرات المجموعة من العمل في المشاريع الضخمة بفضل النهج المتكامل والمتعدد التخصصات الذي تتبعه المجموعة في إدارة وتنفيذ مشاريع عملاقة معقدة بختلف جوانبها، بما في ذلك الهندسة والتوريد والبناء.

NMDC Group is the first company based in the Middle East to execute a project in the oil and gas and marine industries industry of this magnitude in Taiwan. This significant project, valued at USD 1.136 billion, strengthens NMDC Group's and its subsidiaries' presence in Taiwan and supports the group's expansion strategy in Asia. The project will significantly contribute to the group's revenue growth and reinforce its position as a leader in mega-projects within and beyond the United Arab Emirates, reaffirming the group's commitment to its strategic vision of achieving a globally leading position in the energy and marine engineering sectors.

والجدير بالذكر أن مجموعة ان ام دي سى تعد أول شركة في الشرق الأوسط تنفذ مشروعًا بهذا الحجم في صناعة النفط والغاز والاعمال البحرية في تايوان. يُعد هذا المشروع الكبير، الذي تبلغ قيمته 1.136 مليار دولار أمريكي، خطوة تعزز وجود مجموعة ان ام دي سى وشركتها التابعة في تايوان، وتدعم استراتيجية التوسيع التي تتبعها المجموعة في آسيا. سيساهم هذا المشروع بشكل كبير في نمو إيرادات المجموعة وترسيخ مكانتها كقائد في المشاريع العملاقة داخل وخارج دولة الإمارات العربية المتحدة، مما يعزز التزام المجموعة برؤيتها الاستراتيجية لتحقيق مكانة رائدة عالميًّا في قطاعي الطاقة والهندسة البحرية.

Yours sincerely,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Eng. Yasser Zaghloul / المهنـدس يـاسـر زـاغـلـول
Group Chief Executive Officer / الرئيس التنفيذي للمجموعة